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Deltagere: Bette Lind (BL), Susanne Wehnert (SW), Inge Nord (IN), Lisette S Henriksen (LSH), Susanne Høj 
Andersen (SHA), Frans Nielsen (FN) 
 
Afbud: René Nielsen (RN), Helle Sivkjær (HS),  
 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt  
 
 
Beslutning truffet pr. mail 

• Behandling af forslag til Plenaren vedr. foderværter og standarden på RUS 

• Forsættelse af Kattemagasinet på kattemagasinet.dk 

• Forlængelse af forbud mod import fra Rusland t.o.m. 31. juni 2024 

• Underretning til stambogssekretærerne vedr. ét ejerskab pr. hunkat 

• Nordisk møde via teams d. 20. marts 

• Ændring af Topkatte-regler (6 resultater til 5) til yderligere drøftelse 

• Behandling af diverse personsager 

• Midler til promovering af Købkat.dk 

Under punktet nævntes flg.: 

• BL har nu fået adgang til demomodellen af udstillingsdelen til FDkat 

• Vedr. fremtidig pasningsvejledning jf. FVST kontakter IN specialklubberne med henblik på input til 
denne 

• Retningslinier for annoncering på købkat.dk. SW udarbejder et oplæg inden udgangen af marts 
med accept af genetiske tests fra Langford og US Davis (skal evt. runde Plenarforsamlingen) 

 
 
SW 2026 
Rapport vedr. Evaluering af SW 2024 udarbejdet af LSH og Susan Stryg blev gennemgået. Der var ros til de 
gode input, som vil være med til at sikre en fremadrettet og forbedredende planlægning til SW 2026. 
 
LSH udarbejder en liste over de forskellige arbejdsgrupper, som skal arbejde videre med opgaverne. 
Klubberne kommer efterfølgende med bemanding til disse. 
 
Det er besluttet at leje Kolding-hallen fra fredag morgen, således at opmåling allerede kan ske her, hvis det 
er ønsket.  
 
 
Økonomi 
Som nævnt på plenarforsamlingen i februar er der behov for tiltag, som kan forbedre klubbernes økonomi, 
og for ikke at belaste medlemmer yderligere ved at forhøje ustillingsgebyr og/eller stamtavlegebyr er flg. 
besluttet og drøftet: 

• Fakturering fra Felis Danica (FD) til klubberne af de kr. 5 som tilgår velværdspuljen ifm. køb af 
stamtavler sættes på pause frem til plenarforsamlingen 2025, hvilket betyder at FD dækker den 
manglende indtægt i denne periode 
 

• En-sidet stamtavle trykt på 110 gr. papir med påført FD-sikkerhedslabel, som ikke kan fjernes og 
overføres til andre dokumenter 
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• FU dispenserer for Felis Danicas nationale regel vedr. af dyrlægekontrol af alle katte på kommende 
udstillinger med virke frem til næste plenarforsamling. Det er yderst vigtigt, at klubberne forinden 
udstillingerne informerer om dette på deres udstillingsinfo 
 

• Brug af online-katalog er velkomment, så længe af FIFes regler overholdes, og at der dermed ligger 
et par trykte eksemplarer i sekretariatet.  

 
 
Råd og nævn 
FDs diplom- og kattepasseruddannelse er af FSTV godkendt til udbydelse til eksterne, og det er besluttet, at 
disse tilbydes til eksterne deltagere til en forhøjet pris i forhold til medlemmer af vores hovedklubber, der 
deltager til klubpris som hidtil.  
 
 
Eventuelt 
På baggrund af forespørgsel fra RKs formand orienterede BL om FDs struktur og forretningsgange ifm.  
formidling.  
 
BL fremviste under punktet en demo af udstillingssystemet som kan implementeres i FDkat på sigt. Pris 
afventes. 
 
Normalt udstillingsgebyr opkræves på kommende Roskilde Dyrskue i modsætning til sidste års mængde 
rabatordning. 
 
Drøftelse af dommere afventer kommende FU-møde. 
 
 
SHA d. 19.03.2024  


